
Protokoll fört vid styrelsemöte för Svenska  
Landseerklubben den 15 maj 2008 
 
Närvarande: Håkan Johansson, Anette Wennström, Catharina Östman,  
Ann-Sofie Alexander, Pia Larsson, Bodil Arvidsson, samt från § 20 Mats 
Frånberg och Linda Söderström 
Frånvarande: Monica Gilljam 
 
§ 13. Ordföranden förklarade mötet öppnat. 
 
§ 14. Håkan Johansson valdes till mötesordförande. 
 
§ 15. Val av justerare för dagens möte: Catharina Östman. 
 
§ 16 Föregående mötes protokoll lästes igenom, godkändes och lades till handlingarna. 
 
§ 17 Ekonomisk rapport: 
       a. Postgiro: 8 319:87         Bankgiro: 1 556:90        Kassa: 222:- 
       b. 5 nya medlemmar och 2 familjemedlemmar. Antal medlemmar i klubben 74 st. 
       Ordföranden gav styrelsen uppdrag att ge förslag hur vi ska få nya medlemmar till 
       klubben. 
 
§ 18. Styrelsens rapport: 

a. Löpande verksamhet: Styrelsen fortsätter att arbeta enligt verksamhetsberättelsen. 
b. Ras: Märta Eriksson har skickat brev och vill ha ett möte med ras. Styrelsen har 

beslutat att Ras börjar arbeta med erforderliga dokument som behövs. Ordförande gav 
styrelsen i uppdrag att tänka igenom vilken prioriteringsordning som skall fastställas 
för de problem som finns med rasen t.ex. leder, öron, ögon, Ep, och blödarsjuka. 
Ämnet tas upp på nästa styrelsemöte. 

c. Blödarsjuka: Anette Wennström har skickat material till Helena Rosenberg och även 
fått svar från Helen Rosenberg som hon kommer att redovisa till ras. 

 
§ 19. Skrivelser: 
        a. Från och till SKK: 
           Disciplinärende, Inbjudan till kurs för avelsråd, steg 1 
        b.Från och till Uppfödare. 
           Enkät från Lotuslyans Kennel. En individbeskrivning av Landseer: Tar upp på nästa 
           möte förslag om individbeskrivning för just Landseer. Mail från en Norsk Uppfödare.  
           Styrelsen ger ordförande i uppdrag att besvara norsk uppfödaren angående blödarsjuka. 

c. Från och till medlem: 
Eftersökte information om vatten, lydnad och utställning på hemsida. Styrelsen ska se 
till att den informationen kommer att finnas där. 

 
§ 20. Övriga frågor: 

a. Hundens dag, Malmö. Pernilla Lindgren har erbjudit sig att representera SvLK den  
24-25 maj när Hundens dag arrangeras i Malmö. Informationsmaterial om SvLK 
kommer att sändas till Pernilla Lindgren vilket också erbjudit sig att ordna en banderoll 
till en kostnad av 300kr. 
 

     ____ ____ 



 
b. Kalender: 
   Pia Larsson har föreslaget att vi ska ha en årskalender. Undersöker om det finns 
intresse. Lägger ut på SvLK  hemsida. 
 

§ 21. Nästa möte: 21/8 2008 klockan 20.00. 
 
§ 22. Ordförande tackade för visat intresse och önskade alla en trevlig sommar samt  
         förklarade möte avslutat. 
 
 
 
 
Vid protokollet  Ordförande  Justeras 
 
Bodil Arvidsson  Håkan Johansson Catharina Östman 
Bodil Arvidsson  Håkan Johansson Catharina Östman 


